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Ing. Markéta Šedivá, Martin Suchánek, Ing. Tomáš Pilc 
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Člen RM: Mgr., Bc. Silvia Doušová 

Příští jednání: 22. 6. 2020 od 17h, zasedací síň č.8, MÚ Vlašský dvůr 

 

1) Návrh usnesení pro RM :                                                                                                         

 

 b e r e   n a   v ě d o m í  zápis z komise pro strategické plánování a rozvoj města 

 

2) program jednání komise včetně krátkého komentáře : 

 

1. Přivítání, prezentace, program 

Program: 

- Představení nového člena komise p. Martina Suchánka 

- Aktuální informace ke GD 

- Strategický plán 

- Analýza SC 

- Různé 

 

2. Představení nového člena 

Po odstoupení p. Martina Starého z členství v komisi, nahradil jeho místo p. Martin Suchánek, který 

členům komise sdělil své pracovní zkušenosti a dosavadní práci pro město. 

 

3.  Generel dopravy 

Paní Buřičová sdělila komisi plánovanou schůzku pracovní skupiny se zhotoviteli GD dne 10.6.2020, 

kde má být představen upravený návrh části vnitřní město.  

Pan Suchánek se dotázal, zda obdrží lidé odezvu na své připomínky, které zaslali písemně nebo 

vznesli na veřejném projednání. Existuje výstup, jak zpracovatelé pracovali s připomínkami?  

Paní Buřičová odvětila, že dne 15.10.2020 se uskuteční jednání OV Vnitřní město, kterého se 

zúčastní i pan místostarosta Šnajdr, který je garantem GD, a dotáže se ho na práci s připomínkami. 

 

4. Strategický plán 

Paní místostarostka Doušová předala členům komise část žádosti o dotaci na zpracování SP. 

Okomentovala z jakého důvodu Město nezískalo dotaci (rozpočet byl nadsazený, nebyl uveden 

celkový odpracovaný čas...). Vnímá SP jako velmi důležitý a potřebný dokument pro město. Město 

má nyní dvě možnosti jakými se vydat: 1. Hlídat další dotační výzvu a vybrat odbornou firmu, která 

SP kompletně zpracuje. 2. Vybrat jednu osobu (koordinátora), který bude spolupracovat s klíčovými 

lidmi (úředníky, předsedy komisí a OV...) a společně vytvoří nový SP. Vyzývá komisi k zamyšlení a 

předložení návrhu RM. 

Paní Buřičová se dotázala paní Doušové na koordinátora, který by byl za město zodpovědný za SP a 

zda ví o městech, kde v nedávné době SP tvořili. 

Pí. Doušová odvětila, že momentálně není na MÚ jediný úředník, který by ke své práci dokázal 

koordinovat tvorbu SP. Koordinátor by měla být osoba mimo strukturu úřadu a mohl by pracovat i s 



aktuálně zpracovanou analýzou SC. Upozorňuje, že s příchodem nového tajemníka úřadu se mohou 

vnitřní záležitosti Města měnit. Dle informací z různých měst, SP tvořený odbornou firmou je méně 

efektivní než SP tvořený občany a koordinovaný jedním člověkem.  

Paní Buřičová dává za příklad SP Kolína, který tvořil p. Petr Hanousek a také SP Plzně, kde aktivně 

spolupracovali s lidmi pomocí pocitových map a dotazováním na různých kulturních akcí. 

Doporučila členům komise, prostudovat SP z těchto i různých měst.  

 

5. Analýza SC 

Dne 2.12.2019 byl zastupitelům představena Analýza SC. Prezentace se zúčastnil také pan Suchánek, 

který byl celou prezentací zklamaný - na místě nebyli zpracovatelé, na zaslané písemné otázky 

neobdržel odpovědi, v dokumentu se neříká, jak si nyní město strojí, jaké finanční prostředky by se 

měli investovat, dle jeho mínění není úřad připravený na zmiňované technologie, chybí bezpečnost a 

manažerský pohled na věc... 

Paní Buřičová vnímá Analýzu SC jako stěžejní bod pro SP, proto by byla ráda, kdyby se všichni 

členové komise, blíže seznámili s Analýzou SC, uveřejněnou na stránkách Města. 

 

6. Různé 

Pan Janata upozornil na historické budovy, které byly v majetku Města, Město je v minulosti prodalo 

za určitých podmínek stanovených v kupní smlouvě a následně si neohlídalo plnění smlouvy, např. 

areál Nový mlýn. Doporučuje Městu revizi smluv. 

Pana Suchánka by zajímala vize vedení Města, jakým směrem by se mělo rozvíjet. Paní Doušovou 

bylo doporučeno shlédnout Koaliční smlouvu, kde jsou vize nastíněny.  

 

 

 

3) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM : 

 

 

4) Reakce rady města : 

 

 

Zapsal : Yveta Horynová, DiS. 

Elektronicky ověřil : Jana Buřičová 


